# 立法會

## Legislative Council

立法會 CB(3)96/04-05 號文件

檔號: CB(3)/M/MM

電 話: 2869 9205

日期: 2004年10月28日

發文者 : 立法會秘書

受文者 : 立法會全體議員

# 2004年11月10日 立法會會議

### 就"政制改革" 動議的議案

湯家驊議員已作出預告,會在 2004 年 11 月 10 日舉行的立法會會議上,就"政制改革"動議議案。現隨文件附上有關的議案。立法會主席已指示應"按所交來的原有措辭印載"在立法會議程上。

立法會秘書

(陳欽茂代行)

連附件

### 2004年11月10日(星期三) 立法會會議席上 湯家驊議員就"政制改革" 提出的議案

#### 議案措辭

"本會促請香港特區政府立刻就政制改革問題安排全體立法會議員與中央人民政府的有關官員會面,使議員可直接向中央人民政府反映全港市民對於在2007及 2008年實行全面普選的意見。"

(Translation)

Motion on "Constitutional reform" to be moved by Hon Ronny TONG Ka-wah at the Legislative Council meeting of Wednesday, 10 November 2004

#### **Wording of the Motion**

"That this Council urges the HKSAR Government to immediately arrange, with regard to constitutional reform, for all Members of the Legislative Council to meet relevant officials of the Central People's Government, so that Members can directly reflect to the Central People's Government the views of all the people of Hong Kong on the implementation of universal suffrage in 2007 and 2008."